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Pełny zapis przebiegu posiedzenia

Komisji Finansów Publicznych (nr 389)
9 marca 2023 r.
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Andrzeja 
Kosztowniaka (PiS), przewodniczącego Komisji, rozpatrzyła:

– uchwałę Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o postępowaniu 
egzekucyjnym w administracji oraz niektórych innych ustaw (druk nr 3079).

W posiedzeniu udział wzięli: Artur Soboń sekretarz stanu w Ministerstwie Finansów wraz ze współ-
pracownikami, Wojciech Paluch dyrektor Departamentu Małych i Średnich Przedsiębiorstw Mini-
sterstwa Rozwoju i Technologii oraz Krzysztof Mróz senator.

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Adrian Maćkiewicz, Bogdan Wojtów 
– z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych oraz Adam Niewęgłowski, Łukasz Nykiel – 
legislatorzy z Biura Legislacyjnego.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dzień dobry. Witam państwa bardzo serdecznie. Otwieram posiedzenie Komisji. Stwier-
dzam kworum.
Szanowni państwo, porządek dzienny posiedzenia przewiduje rozpatrzenie uchwały 

Senatu w sprawie ustawy o zmianie ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w admini-
stracji oraz niektórych innych ustaw z druku nr 3079.
Czy  są uwagi  do porządku  dziennego?  Nie  widzę.  Wobec  niezgłoszenia  uwag 

do porządku dziennego stwierdzam jego przyjęcie.
Zanim rozpoczniemy prace pozwolę sobie przywitać na dzisiejszym posiedzeniu przed-

stawicieli Ministerstwa Finansów, Ministerstwa Rozwoju  i Technologii  i wszystkich 
przybyłych na dzisiejsze posiedzenie gości, a przede wszystkim witam bardzo gorąco 
koleżanki i kolegów oraz pracowników sekretariatu.
Szanowni państwo, 8 marca bieżącego roku Senat przyjął uchwałę w sprawie ustawy 

o zmianie ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji oraz niektórych innych 
ustaw z druku nr 3079. Senat zaproponował w swojej uchwale trzy poprawki. Marszałek 
Sejmu skierowała uchwałę do Komisji Finansów Publicznych w celu zaopiniowania. Pro-
ponuję, aby rozpatrywanie poprawek odbyło się w następującym porządku: wystąpienie 
senatora (witamy serdecznie pana senatora, witam gorąco), przedstawienie stanowiska 
ze strony rządu, ewentualne uwagi ze strony Biura Legislacyjnego co do konsekwencji 
przyjęcia poprawek, ewentualne głosowania.
Szanowni  państwo,  czy  jest  sprzeciw  do powyższej  propozycji  przeprocedowania 

poprawek? Nie widzę. Wobec niezgłoszenia sprzeciwu stwierdzam przyjęcie sposobu 
rozpatrywania. 
Pragnę jeszcze gorąco i bardzo serdecznie przywitać na posiedzeniu Komisji pana 

ministra Artura Sobonia. Dzień dobry, panie ministrze. Witam serdecznie.
Przystępujemy do rozpatrywania poprawek.
Panie senatorze, jeżeli zechce pan zabrać głos, oddaję w tym momencie głos. Bardzo 

proszę.

Senator Krzysztof Mróz:
Panie przewodniczący, państwo posłowie, na wczorajszym posiedzeniu Senat Rzeczypo-
spolitej Polskiej do przedmiotowej ustawy wniósł trzy poprawki.
Jedna z tych poprawek ma charakter doprecyzowujący – zmienia podmioty, które 

będą raportowały informacje odnośnie do dopłat do cen gazu dla piekarni. 
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Dwie poprawki mają charakter bardzo merytoryczny, a mianowicie rozpatrzyliśmy…

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Szanowni państwo, mam gorącą prośbę, abyśmy mogli wysłuchać pana senatora w ciszy, 
będziemy wszyscy wtedy lepiej rozumieli to, co pan senator do nas mówi.

Senator Krzysztof Mróz:
Rozszerzyliśmy możliwość uzyskania przez piekarnie dopłat do tych regulowanych cen 
gazu także dla tych piekarni, których właścicielem są spółdzielnie spożywcze. 
Jak państwo pamiętacie, z Sejmu wyszła taka ustawa, która mówiła, że dopłaty mogą 

dostawać czy mieć obniżone ceny gazu mogą tylko te piekarnie, które mają kod pod-
stawowy 1071. Wtedy dostają wszyscy, natomiast, jeżeli mają kody poboczne, to waru-
nek był taki, że żeby skorzystać z tych dobrodziejstw ustawy, trzeba było mieć ponad  
50% przychodów z działalności związanej z wypiekiem pieczywa.
Pewnie do państwa posłów, tak jak do nas, senatorów, zgłaszali się przedstawiciele 

PSS Społem, którzy mają swój kod podstawowy związany z handlem, bo prowadzą głów-
nie sklepy, natomiast w skali kraju poszczególne spółdzielnie spożywcze prowadzą ponad 
100 piekarni. Zazwyczaj ich przychody są między 5% a 15% z wypieku pieczywa i nie 
mogliby korzystać z tych zapisów ustawowych. Stąd rozszerzono tę możliwość także 
na spółdzielców, którzy działają w oparciu o ustawę o spółdzielniach.
W związku z powyższym oczywiście z tych 300 mln zł wzrośnie także kwota środków, 

które trzeba będzie przeznaczyć z funduszu covidowego na wyrównywanie różnic dla 
operatorów. Dziękuję. Mogę tylko powiedzieć, że poprawka ta została wspólnie zgłoszona 
przez szefa klubu senackiego Prawa i Sprawiedliwości pana senatora Marka Martynow-
skiego i szefa klubu Platformy Obywatelskiej pana senatora Bosackiego.
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję. 
Szanowni państwo, Biuro Legislacyjne zgłasza nam uwagę, że mamy problem z trans-

misją internetową naszej Komisji. Pozwolę sobie ogłosić dwie minuty przerwy. Mamy 
nadzieję, że będziemy mogli być widziani i słyszani.

[Po przerwie]

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję bardzo. Mamy informację, proszę państwa, że jesteśmy już zarówno widziani, 
jak i słyszani, więc wracamy do posiedzenia Komisji.
O głos poprosiła pani przewodnicząca Krystyna Skowrońska. Bardzo proszę, pani 

przewodnicząca.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Mam pytanie do pana senatora. Pan senator przedstawiał spółdzielnie, które poza PSS 
Społem mają w PKD mniejszościowy udział m.in. działalności związanej z produkcją 
pieczywa. W tym zakresie rozumiem, że państwo zweryfikowali cały rynek innych spół-
dzielni, m.in. gminnych spółdzielni.
To pytanie do pana senatora i do pana ministra – czy również gminne spółdzielnie, 

które mają mniejszościowy udział, będą objęte tym zakresem?

Sekretarz stanu w Ministerstwie Finansów Artur Soboń:
One już były objęte, natomiast chodziło o… (wypowiedź poza mikrofonem)

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Panie ministrze, drodzy państwo, mam prośbę…

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
OK, ale w gminnych spółdzielniach też udział nie jest większościowy. Jeśli tak, dziękuję 
bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Panie ministrze, gorąco proszę o to, żeby mówić do mikrofonu, bo jest to nagrywane.



k.g.                5

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji Finansów Publicznych (nr 389)

Nie,  już  jak  najbardziej  wróciliśmy  do posiedzenia,  panie ministrze.  Rozumiem, 
że odpowiedź padnie jeszcze ze strony pana senatora.

Senator Krzysztof Mróz:
Zgodnie z zapisami każdy podmiot, który działa w oparciu o prawo spółdzielcze,  tak 
jak minister powiedział, łapie się na to, bo my tu przecież nie piszemy „PSS Społem”. 
Zwiększamy o 66 mln zł wydatki na fundusz rekompensat. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję. 
O głos poprosił pan poseł Wojciech Zubowski. Następnie pan przewodniczący Adam 

Gawęda.

Poseł Wojciech Zubowski (PiS) – spoza składu Komisji:
Dzień dobry państwu. Poseł Wojciech Zubowski, spoza składu Komisji.
Pytanie do pana ministra, jeżeli chodzi o zapisy dotyczące tejże poprawki. Otóż, z tego 

co mi wiadomo, środowisko spółdzielców z dużą radością przyjmuje wyjście w kierunku 
oczekiwań przez nie zgłaszanych. Pojawia się jednak pytanie dotyczące zastosowania 
niższych taryf w momencie, kiedy okazuje się, że spółdzielnia miała podpisaną umowę 
na dostarczanie paliwa gazowego chociażby w czwartym kwartale ubiegłego roku, bo nie 
powinno być problemu ze stosowaniem tychże stawek do tych podmiotów, które stosują 
ceny taryfowe. Co jednak jeżeli spółdzielnia podpisała umowę chociażby w listopadzie 
czy w październiku ze sztywną ceną? W chwili obecnej jest ona wyższa niż cena, która 
będzie wynikała z rekompensaty. Czy tego typu zjawisko też było przez ministerstwo być 
może brane pod uwagę i analizowane?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję, panie pośle.
Jeżeli można, panie ministrze, na bieżąco, na gorąco. Proszę.

Sekretarz stanu w MF Artur Soboń:
Jest z nami przedstawiciel ministra rozwoju, bo w gruncie rzeczy wolałbym, aby na pyta-
nia w tym zakresie odpowiedziało właściwe ministerstwo, wszystko panu posłowi wytłu-
maczyło.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo proszę, panie dyrektorze.

Dyrektor Departamentu Małych i Średnich Przedsiębiorstw Ministerstwa Rozwoju 
i Technologii Wojciech Paluch:

Dzień dobry. Wojciech Paluch, Ministerstwo Rozwoju i Technologii.
Tak, panie pośle, taki podmiot też zostanie objęty. Bez względu bowiem na rodzaj 

umowy łączący z operatorem gazowym taki podmiot, który spełnia kryteria z ustawy, 
ma prawo do obniżonej ceny w okresie od 1 kwietnia do końca roku.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Głos  oddaję  panu  przewodniczącemu  Adamowi  Gawędzie.  Następnie  pani  poseł 

Teresa Pamuła.

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Tylko krótkie pytanie, panie ministrze, odnośnie do poprawki senackiej. Ona de facto 
dotyczy podmiotów, które prowadzą swoją działalność w formie spółdzielni w rozumie-
niu przepisów ustawy – Prawo spółdzielcze. 
Natomiast czy te przepisy, które zostały zaproponowane przez Senat w jakikolwiek 

sposób dotkną też podmioty prowadzące działalność gospodarczą w formie spółdzielni, 
mają wpisane w klasyfikacji działalności gospodarczej wypieki, a tak naprawdę prowadzą 
tylko pewną część wypieków, np. prowadzą sieci sprzedaży, prowadzą to jako działalność 
uzupełniającą? Czy w tym zakresie nie istnieje jakieś ryzyko, że zostanie wykorzystana 
furtka, mówiąc  krótko,  by sieci wielkopowierzchniowe  również weszły w możliwość 
pozyskania środków dotacyjnych czy też preferencyjnego zakupu gazu? Dziękuję.
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Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo proszę, panie dyrektorze.

Dyrektor departamentu MRiT Wojciech Paluch:
Trzeba  pamiętać,  że mamy  jeszcze  do czynienia  z tym  zabezpieczeniem,  że istnieje 
oświadczenie o wykorzystywaniu pieca gazowego do wypieku pieczywa. To jest to kolejne 
zabezpieczenie.
Wiadomo, trzeba powiedzieć, że sieci handlowe powszechnie wykorzystują do odpieku 

pieczywa piece elektryczne, więc  jest bezpiecznik w postaci oświadczenia o wykorzy-
stywaniu pieca gazowego do wypieku pieczywa. To jest wobec wszystkich podmiotów. 
Zarówno w starym wariancie ustawy, który wyszedł z Sejmu, jak i tutaj obowiązuje obo-
wiązek oświadczenia wobec tego, co zaproponował Senat w swojej uchwale.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Proszę o zabranie głosu panią poseł Teresę Pamułę. Bardzo proszę, pani poseł.

Poseł Teresa Pamuła (PiS):
Panie przewodniczący, panie ministrze, szanowna Komisjo, w imieniu wszystkich spół-
dzielni Społem, które są na terenie województwa podkarpackiego, ale też i całej Polski, 
chciałam bardzo serdecznie podziękować ministerstwu, pani Magdalenie Rzeczkowskiej, 
panu Arturowi Soboniowi za to, że znaleźli środki, aby tę poprawkę senacką wprowadzić.
To było bardzo ważne, ale myślę, że nasi przedsiębiorcy też nie będą wprowadzać 

do swoich wyrobów innych produktów niezwiązanych z mąką, którą produkuje się z pro-
duktów roślinnych. W swoim imieniu i posła Fryderyka Kapinosa, który bardzo mocno 
występował w tym  kierunku,  dziękuję  panom  senatorom  za przyjęcie  tej  poprawki. 
Myślę, że zgodnie przyjmiemy na tym posiedzeniu Komisji i w Sejmie tę poprawkę, bar-
dzo istotną szczególnie dla piekarzy z województwa podkarpackiego, ale też i całej Polski. 
Bardzo dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Serdecznie dziękuję. 

Sekretarz stanu w MF Artur Soboń:
Jeśli można.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pan minister Artur Soboń. Następnie pani Paulina Hennig-Kloska.

Sekretarz stanu w MF Artur Soboń:
Muszę w trybie sprostowania powiedzieć, że podziękowania należą się resortowi roz-
woju za zgodną współpracę merytoryczną z senatorami, ale także senatorom, którzy 
reprezentowani są dzisiaj przez pana senatora Mroza. Zgodnie ujednolicili swoje propo-
zycje, aby finalnie zaprezentować to, co dzisiaj jest przedmiotem prac Komisji. Dziękuję 
za zgodną współpracę wśród państwa senatorów, co też warto odnotować.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Pani poseł Paulina Hennig-Kloska, oddaję głos.

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska 2050):
Tylko  króciutko,  panie  przewodniczący,  walczyliśmy  o to w zasadzie  od początku. 
Na przyszłość warto by jednak pochylać się w Sejmie również nad takimi postulatami 
zgłaszanymi przez posłów. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo dziękuję.
Jak  tak  wszyscy  dziękujemy,  proszę  państwa,  też  pozwolę  sobie  się  przyłączyć 

i podziękować  za tę inicjatywę,  bo ona  była  rzeczywiście  zgłaszana  do naszych  biur. 
Chyba w całej w Polsce piekarnie Społem w taki sposób zareagowały, ale to też pokazuje, 
jak sprawne środowisko mamy w Społem. Chyba to jest podziękowanie dla wszystkich.



k.g.                7

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji Finansów Publicznych (nr 389)

Poseł Marek Sowa (KO):
Poprawka jest podpisana przez wszystkich.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję wszystkim senatorom z PiS-u i z Platformy. Dziękujemy wszystkim senatorom 
oraz ministerstwom.
Proszę państwa, w takim razie, jeżeli mamy już chyba ustalone stanowisko co do tej 

poprawki,  bo rozumiem,  że ze strony  rządu  jest  jak najbardziej  pozytywne. Czy  jest 
potrzeba w takim razie głosowania poprawki nr 1?
Bardzo proszę, panie mecenasie. Poprawka nr 1 z poprawką nr 2 pewnie będzie…

Legislator z Biura Legislacyjnego Kancelarii Sejmu Łukasz Nykiel:
Dziękuję bardzo, panie przewodniczący. Dokładnie to chciałem właśnie tylko powiedzieć, 
żeby głosować poprawkę nr 1 z poprawką nr 2. Głosowanie może być też w takiej for-
mule. Jeżeli nie będzie sprzeciwu wobec przyjęcia tych poprawek, to można uznać, że akt 
głosowania się odbył. Dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Tak, jak najbardziej, poprawka nr 2, szanowni państwo, to po prostu wynikowa z racji 
zmiany kwoty, więc to jest bardziej techniczna rzecz. W takim razie, czy będziemy gło-
sować, proszę państwa? 

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska 2050):
Głosujmy.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Głosujemy. OK. Jak nie byłoby sprzeciwu, to przyjęlibyśmy ją, ale dobrze. 

Poseł Krzysztof Piątkowski (KO):
Jak wszyscy są za, to po co?

Poseł Marek Sowa (KO):
Nie ma głosu przeciw.

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska 2050):
Głosujmy.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Część państwa chce, część nie, więc podchodząc do tego literalnie, ogłaszam głosowanie. 
Proszę się przygotować do głosowania.

Poseł Paulina Hennig-Kloska (Polska 2050):
Aparatura wysiadła. Aparatura sejmowa jest nieprzyzwyczajona do zgody powszechnej, 
więc wysiadła.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Tak, to rzeczywiście mogło ją zaskoczyć, pani poseł, to prawda.
Proszę państwa, przechodzimy do głosowania poprawek nr 1 i 2. Głosujemy je łącz-

nie. Kto jest za przyjęciem poprawek? Przepraszam, pomalutku, czy wszyscy mamy już? 
Głosujemy poprawki nr 1 i 2.
Kto jest za przyjęciem poprawek nr 1 i 2? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Bardzo 

proszę o podanie wyników głosowania. 
Głosowało 36 posłów. Za było 36, nikt nie był przeciw, nikt się nie wstrzymał. Tym 

samym poprawki nr 1 i 2 zostały przyjęte jednogłośnie. 
Przechodzimy do poprawki nr 3. Panie senatorze, czy zechce pan zabrać głos w przy-

padku poprawki nr 3? Nie. OK. 
Proszę jeszcze o stanowisko rządu.

Sekretarz stanu w MF Artur Soboń:
Pozytywne.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Pozytywne.
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Szanowni państwo, przechodzimy tym samym do głosowania poprawki nr 3. Kto jest 
za przyjęciem poprawki nr 3? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Proszę o podanie 
wyników głosowania. 
Głosowało 37 posłów. Za było 37, nikt nie był przeciw, nikt też się nie wstrzymał. Tym 

samym poprawka nr 3 została przyjęta jednogłośnie.
Na tym wyczerpaliśmy,  szanowni  państwo,  porządek  dzienny  dotyczący  uchwały 

Senatu z druku nr 3079. 
Pozostaje nam jeszcze wybór posła sprawozdawcy. Przypomnę, że posłem sprawoz-

dawcą do tej pory był pan przewodniczący Adam Gawęda. Panie przewodniczący, czy 
zechce pan nas dalej reprezentować? 

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Tak, oczywiście.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Mogę? Przed wyborem.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Tak, bardzo proszę. Szanowni państwo, proszę o pozostanie. Dobrze? Pani przewodnicząca 
poprosiła o głos, być może będziemy musieli coś głosować, więc proszę o pozostanie na sali.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Chciałabym panu przewodniczącemu, panom w Komisji Finansów Publicznych, powie-
dzieć i poprosić, żeby pan przewodniczący Gawęda, którego obdarzyło się zaufaniem 
prezentowania tego projektu, nie opowiadał na sali plenarnej nieprawdziwych rzeczy 
dotyczących otwartych funduszy emerytalnych, że zabrano cokolwiek Polakom. Te pie-
niądze są na kontach w ZUS-ie. Pan przewodniczący Gawęda może sobie sprawdzić. 
Nikomu nie zabrano, a ci co chcieli sobie zostawić w otwartych funduszach emerytal-
nych, to zostawili. Gdyby zabrano, a państwo nie oddali, to państwo ponownie je zabrali, 
a zatem dziś nie zabrano, przeniesiono na indywidualne subkonto.

Poseł Anna Ewa Cicholska (PiS):
Zabrano.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Może pani sprawdzić swoje pieniądze. Leży w Komisji… Chciałabym, żeby pan prze-
wodniczący, ten drugi w prezydium, przeprowadził taką dyskusję, że państwo z otwar-
tych funduszy emerytalnych chcecie zabrać pieniądze, które przenoszone będą do OFE, 
i zabrać opłatę w wysokości 15%. To będzie wtedy prawda. Dziękuję bardzo.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękuję serdecznie, pani przewodnicząca.
Na pewno taką dyskusję na ten temat w prezydium odbędziemy. Pozwolę sobie tylko 

i wyłącznie skomentować tę całą sytuację słowami mojego ulubionego artysty: „Niech się 
wstydzą ci co robią, a nie ci, co widzą”. Już naprawdę odejdźmy od takiego wzajemnego 
pomawiania się, bo wchodzimy w etap kampanii, która za chwilę będzie trudna do znie-
sienia dla nas tutaj, w pracy. 
Dziękuję, szanowni państwo.

Poseł Krystyna Skowrońska (KO):
Nie cierpię kłamstwa. 

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Jedno zdanie?

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Nie, panie przewodniczący. Drodzy państwo, zakończmy już. 
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Poseł Adam Gawęda (PiS):
Bez polemiki. 

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Bardzo proszę, panie przewodniczący.

Poseł Adam Gawęda (PiS):
Panie  przewodniczący,  bez  polemiki. Czym  innym  jest  reprezentowanie  stanowiska 
Komisji, a czym innym jest reprezentowanie stanowiska klubu. W reprezentowaniu sta-
nowiska klubu jako poseł zawsze będę miał swoje zdanie, niezależnie od tego, czy pani 
przewodnicząca Skowrońska będzie chciała tak czy inaczej. Jak reprezentuję stanowisko 
Komisji, mam przedstawić enumeratywnie to, co zostało podjęte na posiedzeniu Komisji.
Dziękuję.

Przewodniczący poseł Andrzej Kosztowniak (PiS):
Dziękujemy serdecznie.
Proszę państwa, tym samym rozumiem, że mamy zgodę co do tego, aby pan przewod-

niczący Adam Gawęda reprezentował nas na posiedzeniu plenarnym.
Zamykam tym samym posiedzenie Komisji, dziękując państwu za dzisiejsze posiedzenie.


